

Zensur der Vril-Technologie in den USA?



Interview ZDF



To the Office of the President and to the President of the USA (Mr. Joe Biden) !

Excellence,
Excellencies,
Ladies and Gentlemen,

the sovereign 'Principality of Sealand' operates under

<https://www.principality-of-sealand.ch/>

a web page that also refers to the government of 'Sealand' and from
Sealand-VRIL research team further developed VRIL technology;
a small overview:

Sealand / Generator / Club / Offer

<https://principality-of-sealand.ch/pdf/Vril/Offer%20f%C3%BCr%20Clubmembers.pdf>

Reasonable claim: The latest VRIL energy generators exist, depending on the
desired

Energy density, from 3 or 5 grams of the solid and developed by the Vril research
team

specially activated rods that provide more energy in the long term
can, than a nuclear power plant!!!

The named web page should be generally accessible, as they are
Until about 4 weeks ago there was enormous viewing figures here too
Interferences from the Anglo-American region were and are made clear.

Statistics: <https://www.principality-of-sealand.ch/plesk-stat/webstat-ssl/>

Since then, the numbers have suddenly dropped to the lowest level in an
incomprehensible manner.

To avoid assuming that this is due to some kind of 'boycott'

could be, we politely ask you to answer our inquiry as to whether you and/or your
Government initiated measures against 'Sealand'.

If this is the case, we will ensure and guarantee that the citizens of the
free America will have unrestricted access to VRIL technology.

We would like to point out again that a letter has already been sent to the US Presidential institution has been issued
<https://principality-of-sealand.ch/pdf/Recht/Diplomatenstatus.pdf>

Excerpt from the Prime Minister's Passports of Sealand
https://www.principality-of-sealand.ch/html-2017/chronologie/diplvertr_d.html

Passport 1
https://www.principality-of-sealand.ch/pdf/aa_pos_2010/pass_seiger_1988.pdf

Passport 2
https://www.principality-of-sealand.ch/pdf/aa_pos_2010/pass_seiger_1997.pdf

Passport 3
https://principality-of-sealand.ch/pdf/Diplomatenstatus/Pass_Seiger_2015.pdf

If we do not receive an explanation for our suspicions within the next 14 days, we reserve the right to proceed accordingly.

Best regards

Johannes W. F. Seiger
Prime Minister and member of the government commission Vriilia
Principality of Sealand
<https://www.principality-of-sealand.ch/>

-Text in German-----
comments@whitehouse.gov

An das Büro des Präsidenten und an den Herrn Präsidenten der USA (Mr. Joe Biden)!

Exzellenz,
Exzellenzen,
sehr geehrte Damen und Herren,

das souveräne `Principality of Sealand´ betreibt unter
<https://www.principality-of-sealand.ch/>
eine Web-Seite, die auch auf die durch die Regierung von `Sealand´ geförderte und vom Sealand-VRIL-Forschungsteam weiter entwickelte VRIL-Technologie hinweist; eine kleine Übersicht:

Sealand / Generator / Club / Offer
<https://principality-of-sealand.ch/pdf/Vril/Angebot%20f%C3%BCr%20Clubmitglieder.pdf>

Begründete Behauptung:

Die neusten VRIL-Energie-Generatoren bestehen, je nach gewünschter Energiedichte, aus 3 oder 5 Gramm der vom Vrill-Forschungsteam entwickelten, festen und speziell aktivierten Stäbe, die begründet einschätzbar langfristig mehr Energie liefern können, als ein Atomkraftwerk !!!

Die benannte Web-Seite sollte allgemein zugänglich sein, wie sie es auch noch bis vor ca. 4 Wochen war, was durch enorme Einschaltquoten, hier auch Einschaltungen aus dem anglo-amerikanischen Raum, verdeutlicht wurde und wird.

Statistik: <https://www.principality-of-sealand.ch/plesk-stat/webstat-ssl/>

Seit dem sind die Zahlen nicht nachvollziehbar plötzlich auf niedrigstes Niveau abgesunken.

Um zu vermeiden, annehmen zu können, dass dies auf eine Art `Boykott´ zurückzuführen sein könnte, bitten wir Sie höflich, unsere Anfrage zu beantworten, ob Sie und/oder Ihre Regierung Massnahmen gegen `Sealand´ veranlasst haben.

Sollte dies der Fall sein, werden wir sicherstellen und garantieren, dass auch die Bürger des freien Amerikas uneingeschränkt den Zugang zur VRIL-Technologie erhalten.

Es wird gerne nochmals darauf hingewiesen, dass bereits ein Schreiben an die USA-Päsident-Institution ergangen ist

<https://principality-of-sealand.ch/pdf/Recht/Diplomatenstatus.pdf>

Auszug aus den Pässen des Premierministers von Sealand

https://www.principality-of-sealand.ch/html-2017/chronologie/diplvertr_d.html

Pass 1

https://www.principality-of-sealand.ch/pdf/aa_pos_2010/pass_seiger_1988.pdf

Pass 2

https://www.principality-of-sealand.ch/pdf/aa_pos_2010/pass_seiger_1997.pdf

Pass 3

https://principality-of-sealand.ch/pdf/Diplomatenstatus/Pass_Seiger_2015.pdf

Sollten Wir innerhalb der nächsten 14 Tage keine Erklärung für unsere Vermutungen erhalten, behalten wir uns vor, entsprechend zu verfahren.

Mit freundlichen Grüßen

Johannes W. F. Seiger

Prime Minister

Principality of Sealand und Mitglied der Regierungskommission Vrilia